
باشگاه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات جاری آن طور 

که باید نتوانســـت تیمش را برای رقابت با تیم های قدر 

آسیایی تقویت کند و دلیل اصلی آن هم مشکلات مالی 

این باشگاه و ســـقف بودجه ای است که آیین نامه نقل 

و انتقالات برای باشـــگاه های لیگ برتری تعیین کرده 

است. با توجه به اینکه دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 

دولتی هستند در شرایط فعلی مجبورند سقف بودجه را 

رعایـــت کنند و راهی برای دور زدن قانون هم ندارند. از 

طرفی مدیران این باشگاه خودشان از اینکه قانون سقف 

قرارداد در این فصل لحاظ شده استقبال کرده اند؛ چراکه 

حداقل توجیه خوبی برای بازیکنان و مربیان خود دارند 

که رقم نامعقولی نمی توانند به آنها پرداخت کنند؛ اما در 

این میان باشگاه هایی هستند که خیلی راحت قانون را 

دور می زنند و در تابستان جاری پرداختی های عجیب 

و غریبی به تازه واردهای خود داشـــتند.اما عمده ترین 

مشکل باشگاه پرسپولیس در تابستان جاری مشکلات 

مالی این باشگاه بوده و هست که به نظر می آید در فصل 

پیش رو مشکلات زیادی را برای این باشگاه رقم خواهد زد. 

واقعیت امر این است که باشگاه پرسپولیس در فصلی که 

گذشت غیر از اسپانسر درآمد خاصی نداشت و با قرض و 

وام های سنگین توانست از پس هزینه های جاری، قرارداد 

بازیکنـــان و مربیان و البته طلبکارانش بر بیاید. اما این 

باشگاه 200 میلیارد تومان بدهی بانکی دارد که مجبور 

اســـت در ماه 7 تا 8 میلیارد سود بانکی پرداخت کند. 

چه بسا اگر حمایت هوادار متمول هم نبود پرسپولیس 

در فصل نقل و انتقالات تابستان در جذب همین نفرات 

و تمدید قرارداد چند ستاره خود نیز ناکام می ماند.

67 میلیارد تومان ضرر بابت قهرمانی
یکی از معضلات فعلی باشـــگاه پرسپولیس پرداخت 

پاداش دو قهرمانی به اعضای تیمش است. در قرارداد 

همه اعضای این تیم  بندی وجود داشت مبنی بر اینکه 

در صورت قهرمانی در لیگ برتر 10 درصد قراردادشان 

و در صورت کســـب عنوان قهرمانی در جام حذفی نیز 

5 درصد قراردادشان پاداش خواهند گرفت. رقم کلی 

این پاداش ها به اضافه برخی آپشن هایی که در قرارداد 

ملی پوشـــان این تیم وجود داشت جمعا به حدود 67 

میلیارد تومان رسیده است. شاید رضا درویش فکرش 

را نمی کرد که تیمش بتواند دو جام داخلی را مال خود 

کند و الان شاید پشیمان باشد که چنین بندهایی را در 

قرارداد همه اعضای تیمش آورده است. در شرایط فعلی 

باشگاه پرســـپولیس برای پرداخت این رقم به اعضای 

تیمش ســـخت به مشکل برخورده و چاره ای ندارد جز 

اینکه به سپرده خود که از فروش سهام بوده، دست بزند. 

سپرده ای که فصل پیش تضمین چند وام بود و نزدیک 

به 6 میلیارد تومان در ماه نیز برای باشگاه پرسپولیس 

سود داشت. از آنجا که نه فدراسیون فوتبال و نه سازمان 

لیگ و حتی اسپانسر باشگاه پرسپولیس پاداشی برای 

قهرمانی این باشگاه در نظر نگرفتند، این باشگاه بابت 

این دو قهرمانی 67 میلیارد تومان ضرر دید که در نوع 

خودش جای بحث دارد.

اعتراف تلخ درویش
باشگاه پرســـپولیس برای فصل پیش رو 325 میلیارد 

تومان بودجه خود را به سازمان لیگ ارائه داده و حدود 

30 میلیارد هم مدیریت این باشـــگاه برای هزینه های 

جاری )پروازها، هتل ها، اردوها و...( در فصل پیش رو 

پیش بینی کرده اســـت. از طرفی ایرانسل نیز به عنوان 

حامی مالی اصلی این باشـــگاه اعلام کرده که بیشتر 

از فصل قبل پرداختی نخواهد داشـــت؛ چراکه شرایط 

مالی اش ایـــن اجازه را بـــه آنها نمی دهد. باشـــگاه 

پرسپولیس طبق ادعای مسئولانش احتمالا بتواند در 

بهترین حالـــت 80 میلیارد تومان دیگر از بخش های 

دیگر اسپانسری درآمد داشته باشد اما با احتساب 67 

میلیارد تومان پاداش فصل قبل اعضای تیم و بودجه 

اعلام شده به ســـازمان لیگ و هزینه های جاری 200 

میلیارد تومان کسر بودجه خواهند داشت. این اعتراف 

تلخی است که رضا درویش در نشست دیروز هیات مدیره 

باشگاه پرسپولیس مطرح کرده و تاکید داشته که باید 

فکـــری جدی در این مورد بشـــود، در غیر این صورت 

درطول فصل با مشکلات زیادی روبه رو خواهند شد.

نه خبری از حق پخش است و نه 
پاداش جام جهانی و لیگ قهرمانان

مدیران فوتبالی و مسئولان فدراسیون بارها به قضیه حق 

پخش اشاره داشته اند و تاکیدشان این بوده که اگر این 

پول به باشگاه ها تزریق نشود به زودی خیلی از باشگاه ها 

ورشکست خواهند شد. مساله ای که در مورد باشگاه 

پرسپولیس هم صدق می کند. اعضای هیات مدیره و 

مدیرعامل این باشـــگاه در نشست دیروز به این نتیجه 

رسیده اند که اگر مشکل حق پخش حل نشود در سال 

بیش از 200 میلیارد تومان بدهی به بار خواهند آورد که 

در آینده ای نزدیک کمر این باشگاه را خواهد شکست. 

نکته قابل توجه اینکه باشـــگاه پرسپولیس تا الان هم 

200 میلیارد تومان بدهی به بار آورده و امیدوار است 

که این بدهی را از طلبش از فیفا و کنفدراسیون فوتبال 

آســـیا پرداخت کند. در این مورد هم مهدی تاج از بدو 

بازگشت دوباره اش به فدراسیون وعده های زیادی را به 

مدیریت باشگاه پرسپولیس داده که هنوز عمل نشده 

است. باشگاه پرسپولیس به خاطر شرایطی که دچار آن 

شده، حتی دیگر وام هم نمی تواند بگیرد. از این جهت 

که بدهی های بانکی این باشگاه زیاد شده و این مساله 

به نوعی دست وپای مدیریت این باشگاه را بسته است.
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پشت پرده قطع همکاری پرسپولیس با آل اشپورت
باشگاه پرسپولیس سال گذشته در همین مقطع قرارداد همکاری سه ساله ای را با شرکت البسه ورزشی آل اشپورت 

امضا کرد اما با گذشت یک سال از این اتفاق، این باشگاه خبر از توافقش با شرکت البسه ورزشی مجید اطلس داد. در 

این مورد یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس به »فرهیختگان« گفت: »همکاری باشگاه با شرکت آل اشپورت مشکلاتی 

را در پی داشت. از این جهت که چون هر بار لباس های تیم باید از خارج کشور ارسال می شد تاخیر زیادی به وجود 

می آمد. مساله دیگر اینکه چون قانون کپی رایت در ایران رعایت نمی شود، تولیدهای داخلی زیادی لباس مشابه 

لباس تیم را تولید کرده و با یک سوم قیمت اصلی به بازار می فرستادند. همین مساله باعث شد شرکت آلمانی نتواند 

سودی چندانی از فروش لباس پرسپولیس ببرد و در همین راستا تمایلی برای ادامه همکاری با ما نداشته باشد. با 

شرایط موجود مدیریت باشگاه هم تصمیم گرفت با یک شرکت داخلی همکاری جدیدی را آغاز کند.«

گزارش »فرهیختگان« از شرایط مالی قرمزها برای فصل جدید و مشکلات باشگاه

پرسپولیس کسری 200 میلیاردی 
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

رضا شبانی در گفت وگو با »فرهیختگان« از یک تیر طلایی تا تاریخ سازی در یونیورسیاد می گوید

آمدهایم تاریخسازی کنیم
دختر تاریخ ساز وزنه برداری ایران در گفت وگو با »فرهیختگان«: آرزویم مدال طلای المپیک است

برای آقایان نیست وزنهبرداری فقط  ثابتکردیم 

فوتبال ایران
پوکر کین انتقال ستاره ایرانی را سخت می کند؟

طارمی منتظر توافق کین-بایرن
استوری مهدی طارمی به نظر می رسید پایان داستانی باشد که تقریبا در هر پنجره نقل و انتقالاتی 

برای او به راه می افتاد. این ســـتاره ایرانی که با درخشـــش در فوتبال پرتغال مشتریان زیادی در 

ســـال های اخیر به دست آورده است بارها به باشگاه های بزرگ اروپایی لینک شد اما درنهایت 

همچنان در پورتو ماندگار شد. او به تازگی یک استوری اینستاگرامی منتشر کرد که به نظر می رسید 

به معنای ماندگار شدنش در تیم سرجیو کونسیسائو باشد اما اخبار دو روز اخیر خلاف این را نشان 

می دهد. حالا خبر رسیده که تاتنهام در صورتی که هری کین را به بایرن مونیخ بفروشد به سراغ 

ستاره ایرانی خواهد رفت. پورتو قیمت او را 30 میلیون یورو اعلام کرده اما دنیل لوی، مالک و رئیس 

باشگاه انگلیسی به راحتی چنین پول هایی نمی دهد و به بدقلق بودن در مذاکرات مشهور است. 

به همین دلیل هم است که هنوز انتقال کین که دیروز در دیدار دوستانه تیمش برابر شاختار 

دونتسک پوکر کرد و ستاره زمین بود هنوز قطعی نشده است. در حالی که پیش از این بارها او مورد 

توجه دیگر تیم ها قرار گرفته است اما حتی با وجود اینکه دو فصل قبل گفته می شد این بازیکن در 

یک قدمی منچسترسیتی نیز قرار دارد اما در نهایت این انتقال رخ نداد. حالا به نوشته رسانه های 

انگلیسی و منابع معتبر اگر لوی به جدایی ستاره گلزن و کاپیتان تیم ملی انگلیس رضایت دهد، 

آن وقت به سراغ خرید طارمی خواهد رفت که گفته می شود این هفته در سوپرجام پرتغال آخرین 

بازی اش را برای پورتو انجام خواهد داد و سپس راهی لیگ جزیره می شود.

حمدالله به گل محمدی پیشنهاد شد

 پرسپولیس نمی تواند
به مهاجم مراکشی فکر کند

باشگاه پرسپولیس با در نظر گرفتن سقف قراردادش به دنبال جذب مهاجم خارجی کارآمد است. 

در همین راستا یحیی گل محمدی به ادعای خودش فیلم بیشتر از 30 بازیکن را به دقت دیده اما 

هنوز به گزینه دلخواه خود نرسیده است. البته طبیعی است که مهاجمان با قیمت 400 تا 500 

هزار دلار نمی توانند مهاجم شش دانگی برای پرسپولیس باشند، مگر اینکه این باشگاه بودجه 

خود برای جذب مهاجم خارجی را افزایش دهد که این امر هم با شرایط بد مالی این باشگاه فعلا 

ممکن نیست. اما بعد از اینکه سرمربی الاتحاد در نشست خبری یکشنبه شب خود از جدایی 

عبدالرزاق حمدالله مهاجم مراکشی تیمش خبر داد، گمانه زنی های زیادی در مورد پیوستن او 

به پرسپولیس در فضای مجازی و برخی سایت های داخلی مطرح شده است. در این مورد حتی 

با خبر شدیم که برخی از ایجنت های داخلی که با ایجنت این بازیکن لینک هستند او را به یحیی 

گل محمدی برای تقویت تیمش پیشنهاد داده اند. اما از آنجا که قیمت حمدالله در ترانسفر مارکت 

3 میلیون دلار عنوان شده حتی با نیمی از این پول هم پرسپولیس توان خرید او را نخواهد داشت. 

شاید به خاطر همین است که یحیی تا الان خواسته ای از مدیریت باشگاه پرسپولیس برای جذب 

حمدالله نداشته است. از این جهت که او خوب می داند درویش قصد ندارد بیشتر از 500 هزار 

دلار برای جذب مهاجم خارجی هزینه کند.

سروش، ترابی و امیری در لیست مذاکره

تمدیدی ها بعد از جذب گلر خارجی
باشگاه پرسپولیس بعد از جذب دروازه بان خارجی مدنظر یحیی گل محمدی برای تمدید قرارداد 

تعدادی از بازیکنان این تیم اقدام خواهد کرد. در حال حاضر بازیکنانی چون علی نعمتی، فرشاد 

فرجی، سروش رفیعی، مهدی ترابی، وحید امیری، وحدت حنانوف و... یک سال از قراردادشان 

با باشـــگاه پرسپولیس باقی مانده است و رضا درویش با هماهنگی یحیی گل محمدی در نظر 

دارد تا پایان نقل و انتقالات تابستانی با آنها تمدید قرارداد کند. البته هم اکنون فرجی و نعمتی 

مذاکرات اولیه را با درویش داشته اند و شرایط باشگاه پرسپولیس را برای تمدید قرارداد می دانند 

اما زمان خواسته اند تا به زودی تصمیم نهایی خود را اتخاذ کنند. ضمن اینکه مدیر بین الملل 

باشگاه پرسپولیس نیز مذاکرات نهایی را با گلر برزیلی داشته و اگر اتفاق خاصی رخ ندهد تکلیف 

او تا پایان این هفته مشخص خواهد شد.

سی و یکمین دوره مسابقات دانشجویان 

جهان )یونیورســـیاد( در کشور چین در 

حال برگزاری است و تا این لحظه اتفاق های 

بســـیار خوبی برای کاروان ایران افتاده است. یکی از آنها به 

دســـت آمدن اولین مدال تاریخ ریکرو ایران در مســـابقات 

یونیورســـیاد بود که رضا شـــبانی موفق به کسب آن شد. او 

با کسب مدال برنز که با پیروزی برابر حریفی از مولداوی به 

دست آمد نام خود را در تاریخ ریکرو ثبت کرد. رضا شبانی، 

دانشجوی رشته علوم ورزشی دانشگاه آزاد یزد که حالا یکی از 

تاریخ سازان رشته ریکرو است، در گفت وگو با »فرهیختگان« 

از حس اولین بودن و چگونگی کسب مدالش گفت. 

اولین مدال تاریخ ریکرو یونیورســـیاد ایران به نام شما ثبت 

شد. اولین بودن چه حسی دارد؟

اولین مدال ریکرو یونیورسیاد بود و قطعا خیلی حس خوبی دارد. 

خدا را شکر ما یک بار دیگر هم در بخش جوانان موفق شده بودیم 

قهرمانی جهان آمریکا را در بخش تیمی به دســـت بیاوریم که آن 

هم برای اولین بار بود. ما آمدیم تا تاریخ سازی کنیم، رکوردهای 

جدید کسب کرده و اتفاق های جدید رقم بزنیم و قطعا این قبیل 

اتفاق های خوب باز هم تکرار خواهد شد. ما بچه های ریکرو ایران به 

بهترین شکل ممکن تمرین می کنیم تا پرچم کشورمان را به اهتزاز 

درآوریم. این حس خیلی حس خوبی است چون این افتخار تا آخر 

عمر با من می ماند و امیدوارم باز هم موفق به این تاریخ سازی ها 

شوم و همیشه بهترین عملکرد را داشته باشم. 

درباره مدال برنز و حریفان توضیح دهید. سخت ترین حریف 

شما چه کسی بود؟

ما در بخش تیر و کمان سوم مشترک نداریم و این یعنی اگر من تیر 

طلایی  یا شوت آفم را خطا می زدم قطعا مدال را از دست می دادم. 

خدا را شکر توانستم مدال برنز را بگیرم و دست خالی برنگردم. بازی 

اول مـــن با آمریکا بود و بعد با چین تایپه و کره جنوبی که یکی از 

سخت ترین بازی های من بود و بازی بسیار حساس و نفس گیری 

بود، البته نه به سختی بازی برای مدال برنز ولی کره جنوبی یکی 

از نامداران دنیاست. بازی بعد با ژاپن بود که بازی را بردم و بازی 

بعدش دوباره با ژاپن که موفق نشـــدم به فینال بروم و برای مدال 

برنز با حریفی از مولداوی جنگیدم که با تیر طلایی بازی را بردم. 

میزبانی چین از المپیک دانشجویان جهان چطور بود؟

چین همیشـــه یکی از بهترین میزبانی ها را داشته و این مسابقه 

هم یکی از فوق العاده ترین مســـابقاتی بود که رفتم. من دو دوره 

بازی هایی که رفته بودم )کشـــورهای اســـلامی قونیه و المپیک 

جوانان بوئنوس آیرس آرژانتین( این مسابقات المپیک دانشجویان 

چین میزبانی بســـیار خوبی داشت و همه چیز برنامه ریزی شده 

و عالی بود. امیدوارم ســـال های آینـــده و بازی های آینده که در 

چین داریـــم باز هم برایمان خوش یمن باشـــد و بتوانیم باز هم 

تاریخ سازی کنیم. 

لغو دوساله مسابقات به خاطر کرونا به شما کمک کرد یا این 

تعویق برایتان خوب نبود؟

قطعا برای من خیلی خوب بود و خیلی کمک کرد؛ چراکه در این 

دو ســـال اتفاقات زیادی افتاد، تمرینات مان بهتر و بیشتر شد و 

توانستیم آماده تر وارد میدان شویم، به خصوص از حدود 10 ماه 

گذشته که مربی ما، مسترهونگ از کشور کره جنوبی آمدند واقعا 

کمک زیادی کردند و ریکرو ایران را زیر و رو کردند. 

حرف دیگری اگر هســـت یا به عنوان تاریخ ساز یونیورسیاد 

صحبتی با مسئولان دارید، بفرمایید. 

من باید از پدر و مادر عزیزم که در این 10 ســـال کنارم بودند و به 

من انگیزه دادند و از مربی های عزیزم مسترهونگ، آقایان قیدی و 

کاظم پور تشکر کنم که به من کمک کردند و از آقای نجاری مدیر 

تیم های ملی که نقش بزرگی در زندگی من داشتند. امیدوارم از 

این به بعد هم بچه ها و خود من با انگیزه پیش برویم و مســـئولان 

بـــه ما کمک کنند. امکانات و تجهیزات در اختیار ما بگذارند که 

بتوانیم بدون دغدغه برای اهداف مان بجنگیم. 

 رقابت های وزنه برداری قهرمانی نوجوانان و جوانان 

آسیا در هند برای نمایندگان ایران بسیار خوش یمن 

بـــود و به غیر از مدال آوری های بســـیار، چند اتفاق 

تاریخی در پی داشـــت. یکی از این تاریخ سازی ها، 

توسط فاطمه کشاورز رقم خورد. او با کسب مدال نقره 

یک ضرب و به دست آوردن دو مدال طلای دوضرب و 

مجموع، قهرمان آسیا شد و نخستین قهرمانی تاریخ 

وزنه برداری ایران در مســـابقات جوانان آسیا را به نام 

خود ثبت کرد. تاریخ ساز وزنه برداری ایران در گفت وگو 

بـــا »فرهیختگان« از هـــدف و آرزویش در وزنه برداری 

و امیدواری اش برای روشـــن بودن مسیر راه دختران 

وزنه برداری ایران گفت. 

اولیـــن قهرمانی تاریخ وزنه بـــرداری زنان ایران در 

مسابقات جوانان آسیا به دست شما رقم خورد. 

اولین مدال طلای جوانان آسیا در این مسابقات 

گرفته شـــد و این یک تاریخ سازی خیلی خوب 

و مثبت اســـت. احســـاس خیلی خوبی دارم. 

امیـــدوارم در مســـابقات بعـــد، جوانان دیگر 

طلاهای بیشتری هم کسب کنند و این 

مدال آوری ها ادامه دار باشد. 

در این مســـابقات دو طلا و یک 

نقره گرفتید. دربـــاره مدال ها و 

حریفان تان توضیح  دهید.

من در این مســـابقات دو طلا و یک 

نقره گرفتم. در حرکت یک ضرب نقره 

گرفتم و در دوضرب و مجموع طلا گرفتم. 

در یک ضرب حریف من 87 زد و من در 

حرکت ســـومم موفق به زدن 88 کیلو 

نشـــدم، کتفم هم کمی درد می کرد و 

نقره گرفتم ولی در دوضرب و مجموع 

طلا گرفتم. حریفم 109 زد و من باید دو کیلو بیشتر میزدم 

که طلای دوضرب و مجموع را کسب کنم که خدا را شکر 

این اتفاق افتاد و توانستم 111 را بزنم و دو طلا را بگیرم. 

وزنه برداری بانوان در کشور ما نوپا است و شما احتمالا 

عباراتی را شنیده اید که دلسردتان کرده. چطور با این 

حرف ها مبارزه کردید؟

وقتی اسم وزنه برداری می آید تصور همه از این رشته افراد 

بسیار درشت اندام هستند، یا اینکه می گویند این ورزش 

مردانه است و برای خانم ها خوب نیست یا مشکلاتی برای 

خانم ها به وجود می آورد، درصورتی    که تمام این حرف ها 

اشتباه است. وزنه برداری بسیار ورزش خوبی است و چون 

قدرتی هم هست، قدرت بدنی را افزایش می دهد. لذتی که 

هنگام وزنه زدن هست در هیچ ورزشی نیست. لذت رکورد 

زدن واقعا غیرقابل توصیف است. وقتی من این حرف ها 

را می شنوم،  انگیزه ام بیشتر می شود. می گویند این 

ورزش سنگین است و به درد خانم ها نمی خورد، 

اتفاقا آدم با شـــنیدن این حرف ها بیشتر دوست 

دارد به ســـمت این رشته برود و ثابت کند که این 

ورزش برای خانم ها هم خوب اســـت. خدا 

را شکر ما توانستیم با این مدال    آوری ها 

ثابت کنیم وزنه برداری فقط برای آقایان 

نیست و برای خانم ها هم مشکلی به 

وجود نمی آورد که هیچ بلکه خانم ها 

می تواند حتی موفق تر از آقایان هم 

باشند. 

هـــدف و آرزوی شـــما در وزنه برداری 

چیست؟

هدف و آرزوی من در وزنه برداری این است 

که بتوانم به المپیک برسم. در المپیک 

حضور پیدا کنم، وزنه های خوبی بزنم و 

حتی رکوردشکنی کنم و مدال طلای خوش رنگ المپیک 

را برای کشورم کسب کنم. 

به عنوان قهرمان آسیا چه انتظاری از مسئولان ورزشی 

برای بیشتر شدن تعداد مدال ها دارید؟

وزنه برداری بانوان یک ورزش نوپا است و در چند سال اخیر 

خانم ها شـــروع به وزنه برداری کرده اند. خدا را شکر نتایج 

خیلی خوبی هم داشته ایم. امیدوارم مسئولان نگاه بهتر 

و ویژه تری به وزنه برداری بانوان داشـــته باشند و حمایت 

بیشتری کنند، قطعا این حمایت ها جواب می دهد و حتما 

مدال آوری ها در مسابقات بیشتر خواهد شد. 

با دخترهایی که به وزنه برداری علاقه مند هستند و 

شاید درگیر کلیشه هایی که از آن صحبت کردیم شده 

باشند، چه صحبتی دارید؟ 

کسی که نه فقط به این رشته بلکه به هر رشته ورزشی که 

علاقه دارد، هدف خودش را در نظر بگیرد و به ســـمت آن 

مسیر پیش برود. در این مسیر خیلی ها ناامیدتان می کنند 

و حرف هایی می زنند که شما را دلسرد  کنند و می گویند تو 

نمی توانی. اما هر فرد باید علاقه و هدف خودش را در نظر 

بگیرد و روی آن متمرکز شود. قطعا این راه به نتیجه می رسد. 

رســـیدن به هدف و خواسته ها خیلی لذت بخش است و 

باعث می شود هرکسی که تورا ناامید کرد، ساکت شود. 

چقدر امیدوار باشیم این مدال آوری ها برای دختران 

ایران در مسابقات پیش رو ادامه دار خواهد بود؟

امیدوارم بتوانیم در مسابقات پیش رو عملکرد بهتری داشته 

باشیم و با مدال های خوش رنگ تر به کشور برگردیم. جا 

دارد از همه مسئولان فدراسیون، کادر فنی، مربیان و همه 

کسانی که به ما کمک کرده و ما را حمایت می کنند و نیز 

برای بیشتر دیده شدن و موفقیت های ما تلاش می کنند 

و زحمت می کشند تشکر کنم.

یگانه عصاری
خبرنگار


